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Krajevna skupnost Globoko 
Globoko 5 
8254 Globoko 
 

Z A P I S N I K 
 
Sestanka s predsedniki društev v KS Globoko, ki je bil v četrtek, 29.2.2024 ob 19.uri v sejni sobi 
Krajevne skupnosti Globoko. 
 
Prisotni: Dušan Harapin-predsednik sveta in predsednik ŠD Globoko, Ivan Hriberšek-predsednik LD 
Globoko, Zdenka Bregar Umek-ravnateljica OŠ Globoko, Andreja Osredkar-predsednica DBV Katana, 
Mira Podgoršek-podpredsednica KO DIS Globoko-Pišece, Vesna Živič-predsednica KO RK Globoko, 
Martina Živič-predsednica PGD Globoko, Janko Kržan-predsednik KUD Globoko, Branko Mežič-
predsednik TD Globoko in Stane Preskar-predsednik KO ZBvNOB Brežice; 
 
Predsednik sveta Dušan Harapin je pozdravil navzoče in predlagal naslednji 
 

Dnevni red: 
1. Program prireditev v letu 2024 
2. Spletna stran KS Globoko 
3. Razpis za sofinanciranje društev v KS Globoko 
4. Razno 

 
Ad 1 
Predsedniki so podali svoj plan prireditev za leto 2024: 

- Ivan Hriberšek: LD ima svoj plan na lovišču, ki se tiče same lovske družine. Od ostalih prireditev 
pa planirajo tekmo 22.4.2024 (memorial Jožeta Strgarja). Ob tej priložnosti bodo skuhali lovski 
golaž, ki ga bodo krajani lahko kupili. V mesecu juliju pa bodo imeli še eno tekmo na glinaste 
golobe. Ob tej priložnosti bodo vse, ki bodo prišli na tekmo, pogostili z golažem. Planira se tudi 
srečanje z učenci osnovne šole. Takrat bi učencem predstavili tudi streljanje. Trenutno je v 
lovski družini Globoko aktivnih 36 članov. 

- Zdenka Bregar Umek: Šolsko leto je drugačno od leta drugih društev. To poteka od septembra 
do avgusta. Šolska vizija je z modro do znanja, z oranžno do ljudi in z zeleno do okolja. Učenci 
so, za majhno šolo kot je Globoko, zelo uspešni. Dosežki na področju znanja so veliki. 
Najuspešnejše vpisujejo v zlato knjigo. Lani so vpisali 23 učencev. Trenutno imajo glasbeno 
generacijo. Šolski zbor je zelo uspešen na tekmovanjih. Vzpodbujajo solidarnost. Tako pišejo 
vzpodbudna pisma društvu Vilijem Julijan obeležili pa so tudi boj proti raku. Na ta dan se 
spomnijo junakov iz 3.nadstropja. 23.januarja je imel Dan odprtih vrat inkluzivni oddelek, ki 
deluje na šoli za otroke z avtistično motnjo. Letos bodo otroci zapustili šolo. Upajo na vpis 
drugih otrok. Iščejo pa tudi botrstvo za družine. Sodelujejo z Karitasom, ki učencem vsako leto 
nameni pomoč, oni pa vrnejo z nastopom na Karitasovi prireditvi v mesecu novembru. Ob 
poletnih ujmah so zbrali pomoč za poplavljene družine, nabavili so pomivalni stroj in čistila. 
Sodelujejo tudi z domačimi gasilci. Imajo 11 mladih gasilcev, drugače pa skupaj pripravijo 
evakuacijo šole in si ob priložnostih ogledajo gasilski dom in opremo. Prijaznost do okolja 
izražajo z zbiranje starega papirja, uporabljajo recikliran papir , letos pa se bodo pridružili tudi 
zbiranju obleke. Vzpodbujajo podjetništvo, sodelovali so na Kozjanskem jabolku in prodajali 
izdelke na novoletnem bazarju. Skupaj so zbrali okoli 3000 eur, ki so jih namenili v sklad za 
pokrivanje raznih stroškov ob šoli v naravi in podobno. Pripravljajo se na kulturno srečanje 
Globoko poje, ki bo 23.4.2024, vsako leto pripravijo kulturni program za komemoracijo pri 
spomeniku, pomagajo pri pravi 50.srečanja LPZ in rogistov, sodelovali bodo na občinskem 
parlamentu. 22.3.2024 pa bo akcija obrezovanja drevja. Vabljeni vsi, starši pa tudi ostali.  
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- Andreja Osredkar: Ponosni smo na velike dosežke naših članov. Veseli, da so mojstri po več 
letih vrnili in delijo svoje znanje. Prva tekma bo 9.marca v Artičah, ker v Globokem dvorana ni 
dovolj velika. V jesenskem času imajo predstavitev po šolah in na ta način navdušijo nove člane. 
V svoje vrste pa vabijo tudi odrasle. Pohvalijo se lahko z dobrimi uspehi, so v najvišjem rangu 
olimpijskih iger v ne olimpijskem športu.  

- Mira Podgoršek:  Društvo izgnancev je društvo, ki mu poteka čas, ker jih bremenijo leta, stari 
so okoli 90 let. Poda javno zahvalo pokojnemu Ivanu Živiču za ustavitev društva. Prebere tekst, 
ki ga je pripravila za spletno stran. Tekst je priloga tega zapisnika. Kar pa se fotografij tiče pa 
naproša Davorja Lipeja, da poslika vitrino stalne razstave v Prosvetnem domu. 

- Vesna Živič: V Rdečem križu trenutno deluje 13 prostovoljcev. Malo nas je, kljub temu pred 
novoletnimi prazniki razdelimo pakete. Letos planiramo organizirat srečanje starejših krajanov. 
Sodelujemo s šolo, vrtcem in pevskim zborom. Lani smo z vrtcem izdelovali voščilnice. Da se ne 
udeležujemo kulinaričnega srečanje je v tem, da smo aktivisti RK tudi v drugih društvih. 
Obiskujemo stare 90 let. Lani smo prejeli iz Območnega združenja bon Merkatorja za 50 eur, ki 
smo ga predale naprej. 

- Branko Mežič: Članov TD je 82. Zastavili smo si program dela. Najprej bomo imeli čistilno akcijo 
23.3.2024 in Pohod Spoznajmo svojo krajevno skupnost 6.4.2024. Letos bo na pohodu 
sodelovala tudi šola in Godba iz Gorij, kar bo organizacijsko kar velik zalogaj.  Letos bo 
10.kulinarično srečanje, predvidoma 7.septembra.  

- Janko Kržan: Prioritetna naloga letos je organizacija 50 srečanja lovskih pevskih zborov in 
rogistov Slovenije. Prireditev bo junija v Brežicah. Aktivnosti že potekajo in se bomo tudi obrnili 
na vas za pomoč. Še prej pa bo Globoko poje, kjer se predstavimo vse skupine Kulturnega 
društva. Planiramo prireditev Hladna jesen ob občinskem prazniku in Barbarin koncert, ki naj 
bi bil ob 15 -letnici zbora letos prej, zadnji vikend v novembru. Odzovemo se na vse pozive, če 
kdo želi, da zapojemo 

- Martina Živič: letošnje leto zaznamuje pridobivanje članstva, predvsem mladine, ter 
usposabljanju. Imamo 15 operativnih gasilcev. Lani smo sodelovali na intervencijah ob 
poplavah imeli pa smo tudi 4 požare. Večji poudarek dajemo delu s šolarji. Štejemo 63 članov. 
Počasi smo se začeli pripravljat na praznovanje 100-letnice društva leta 2027. 30.aprila 
pripravljamo tradicionalno postavljanje mlaja in vabljeni vsi. 

- Stane Preskar: KO ZBvNOB imeli letno konferenco. Skrbijo za spomenike. 6.marca bomo imeli 
komemoracijo pri spomeniku v Blatnem, v soboto 9.marca pa organiziramo komemoracijo pri 
spomeniku na Lastinah. Junija se predvideva na poziv šole zgodovinska ura v Dobravi.  Možen 
je ogled razstave na Sromljah. Skupaj z Društvom izgnancev organiziramo oktobra 
komemoracijo pri spomeniku in se malo podružimo. 

 
Ad 2 
Predsednik sveta Dušan Harapin je opozoril prisotne, da društva še vedno niso poslala gradiva za 
spletno stran. Opozoril je, da na vsaki seji sveta poslušamo pripombe na to, da je o društvih malo 

objavljeno. Sprejme se sklep: društva, ki še niso poslala materiala za spletno stran, 
naj to storijo čimprej. Društva, ki imajo svoje spletne strani pa naj pošljejo 
povezave, ki jih bo Davor Lipej objavil. Za snemanje in objavo dogodkov ima 
Krajevna skupnost sklenjeno pogodbo z Videokom, Davorjem Lipejem. Društva 
lahko koristijo njegove usluge. 
 
Ad 3 

Krajevna skupnost Globoko zagotavlja v svojem finančnem načrtu 2400,00 eur 
za sofinanciranje društev. Pripravlja se javni razpis in predsednik je pozval, da 
se društva prijavijo. 
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Ad 4 
Razno: 

- Sprejme se dogovor, da društva na občne zbore ne vabijo drugih društev. 
- Predsednik je pozval vse, da se udeležijo čistilne akcije 23.3.2024. 

 
 
 
 
Zapisala: Anica Novoselović                                                              Predsednik KS Globoko 
                                                                                                                      Dušan Harapin 


